
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší 

 

Datum,místo a čas jednání: 15.6. 2009, MÚVáclavské nám.182,15.30 hodin 

Přítomni:viz prezenční listina 

Hosté: Ing.Suchánek, Ing.Tvrdík, p.Vašíček, pí Hatáková 

 

Program jednání: 

- připomínky zástupců občanů k situaci – DH vnitroblok Opletalova ulice 

- informace – veřejná zakázka malého rozsahu na dodávku:“Dětské hřiště vnitroblok 

Šipší“ 

- Kontrola zápisu a úkolů 

- Informace o realizaci opravy chodníků –lokalita ulice Jana Palacha 

 

 

Připomínky zástupců občanů k situaci – DH vnitroblok Opletalova ulice 

- návštěva občanů ze sídliště Šipší – pan Vašíček a paní Hatáková 

- připomínky ke hřišti, které se nachází v prostoru vnitrobloku, jedná se hlavně o část 

betonového hřiště, kde jsou umístěny také koše pro basketbal 

- večer se tady schází mládež, dělá hluk, ruší noční klid, nedá se tady spát; opakovaně 

povolávaná Městská policie nic neřeší 

- hřiště, které bylo pro malé děti, v minulosti mělo správce, bylo oplocené, dnes  je bez 

správce, oplocení se ničí a hrací prvky také; pan Vašíček je ochoten správcovství vzít 

- pan Jirásek navrhuje, aby si občané zpracovali návrh provozního řádu, který by 

vyhovoval všem a návrh, jak by si představovali chod hřiště; nabídku ze strany pana 

Vašíčka oceňuje, 

- pan ing.Suchánek – musí se dát nejdřív požadavek do RM,ZM- jak na oplocení, tak o 

správcovství, 

- Bylo dohodnuto, že pan Vašíček zpracuje do 22.6.2009 dokument, ve kterém budou 

definovány problémy, které v daném prostoru existují a návrh na jejich opatření. 

Předseda komise jí zařadí jako přílohu k tomuto zápisu a bude jednat s vedením města 

o možných opatřeních. 

Komise doporučuje RM, aby na dětském hřišti ve vnitrobloku  na sídliště Šipší (ulice 

Opletalova)opět zřídila funkce správce. 

 

informace – veřejná zakázka malého rozsahu na dodávku:“Dětské hřiště vnitroblok Šipší“ 

- předmětem veřejné zakázky malého rozsahu je realizace dětského veřejného hřiště na 

sídlišti Šipší v Kutné Hoře, tzn. dodávka a instalace prvků dětského mobiliáře pro toto 

hřiště 

- místem plnění veřejné zakázky je sídliště Šipší, Mazákova ulice , parcel.č.785/1 v k.ú. 

Sedlec u Kutné Hory 

- termín realizace veřejné zakázky je červenec 2009 

- první jednání hodnotící komise bude dle harmonogramu 23.6.2009  

- hodnotící komise se skládá z členů komise pro revitalizace sídliště Šipší a obyvatel 

sídliště a místostarosta Vančura 

- v případě posouzení a vybrání dodavatele by se mohlo rozhodnutí o výběru dodavatele 

předložit na jednání RM 30.6.2009 

 

 

 

 



Informace o realizaci opravy chodníků –lokalita ulice Jana Palacha 

- odbor investic má na starosti realizaci rekonstrukci chodníků – lokalita ulice Jana 

Palacha 

- realizace probíhá – cena díla je 1 378 941,00 Kč včetně DPH  

- firma : Jan Březina,Bohuňovice I,č.p.28;28000 Kolín 

 

Kontrola zápisu 

- na komisi dopravy byl přenesen náš požadavek na možnost stezky pro cyklisty 

v protisměru v ulici Sportovců ( dopravní značka s cyklistou) 

 

Přetrvávající úkoly: 

Povrch silnice 

- Na studních 70 ještě pořád není odstraněn  rozbitý povrch silnice – úkol: technické 

oddělení 
Chodník 

- prověřit možnosti  a případně zrealizovat napojení chodníků vedoucích od 

Kauflandu na ulici Masarykova – úkol:technické oddělení 

Lavičky 

- instalovat lavičky na prostranství , kde původně bylo DH Na Studních 70; tj. žádáme 

instalaci 4 ks dřevěných laviček v lokalitě  ul.Na Studních- úkol: technické oddělení 

Schody 

- schody do prodejny Balla z ulice Ortenova, doporučit vlastníkovi schodů opravu , 

nebezpečí úrazu – na základě doporučení maj.odboru požádat o spolupráci stavební 

úřad – zajistí pí Děkanovská 

 

Dopis pí Nebovidské  

- informace místostarostovi Zimmermannovi odeslal předseda komise, byla pozvána na 

dnešní jednání, nedostavila se. 

 

Plnění usnesení 34/09 

- kde RM II) ukládá odboru investic 

a) zajistit projekt na zařízení placeného  hlídaného parkoviště v oblasti horní části 

sídliště na konci ulice Jana Palacha 

b) zajistit projekt na modernizaci školního hřiště ZŠ J.Palacha na základě 

předloženého  požadavku p.ředitelem Mgr.Roudným na jednání s panem starostou, 

doplněné případné náměty z příštího jednání komise na toto téma 

Termín plnění :30.4.2009 

 

Předseda komise dohodl s ing.Janálem, vedoucím odboru investic, urychlené naplnění těchto 

úkolů.   

 

Stromy 

- p.M.Hlavatý a p.J.Nováček dělali ještě obhlídku sídliště a po prohlídce je níže 

uvedený závěr s doporučením komise: 

- Komise upozorňuje  na havarijní stav stromů U Kolíňáčku a lípy  u Kauflandu. 

Důrazně doporučujeme dendrologické posouzení. 
- Dále špatný stav stromů v parku u Matky Boží 

 

 

 

 



Sloup 

- Ulice Lučanská a Sběrná směrem k ulici 17. listopadu, u transformátoru – v prostoru si 

auta zkracují cestu , bylo by vhodné dát na kraj chodníku nějaký sloupek , aby se 

zabránilo tomuto průchodu – úkol: technické oddělení 

 

 

Příští jednání se koná 14.září 2009 v 15.30 hodin  

v zasedací místnosti MÚ Václavské nám.182 

 

 
Zapsala: Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem: Ing.Zdeněk Jirásek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


